
Zápis z 41. zasedání zastupitelstva Městské části Opava 
-Komárov konaného dne 4. června 2018 v 18.15 hod. v zasedacím 
sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. L. Měch, ing. J. Bittner, K. Neuwirth, ing. D. Kozárková, Mgr. Bc. M. Trulej, 
Bc. E. Murová, L. Říčná, R. Dedek, Ing. T. Měch, K. Kukelka 
 
Omluveni: V. Vicherek  
 
41. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni ing. J. Bittner a ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
ing. D. Kozárková. 
PRO 10        PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schvalován program uvedený v pozvánce, doplněný o bod „Dohoda  
o provedení práce“. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Kontrola usnesení 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly z minulého zasedání byly 
průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden až květen 2018 a skutečností 
k 31.5.2018. 
Rozpočet na rok 2018 byl schválen ve výši 6.322,00 tis. Kč, z toho rezerva na kapitálové 
výdaje činí 600 tis. Kč. Úprava rozpočtu na výši 9.091,187 tis. Kč. je z důvodu převodu 
nedočerpané položky z roku 2017 Rekonstrukce zastávky MHD Oasa ve výši 850,470 tis. Kč 
a převodu schválené rezervy z minulých let ve výši 1.918,717 tis. Kč. Ve výdajích bylo 
k 31.5.2018 vydáno 1.753,62548 tis. Kč. Do příjmů bylo vybráno 93,489 tis. KČ.  Zůstatek 
2018 činí 7.431,05052 tis. Kč. 
Zastupitelé byli seznámeni s úhradou faktur za květen 2018. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
5. Rekonstrukce silnice I/11 (ul. Ostravská) - informace 
Starosta seznámil zastupitele s informacemi, které se týkají rekonstrukce silnice I/11 – ul. 
Ostravská. Rekonstrukce je rozdělena do 4 etap, jejichž termíny se stále aktualizují. 
Nejsložitější je 1. etapa, ve které je uzavřen úsek od přejezdu až po křižovatku s ulicí Dlouhá. 
Doprava je vedena po objízdných trasách, kromě MHD, linkových autobusů a vozidel IZS. 
Průběžně se řeší problémy související s uzávěrou silnice I/11, především kolony na ulici 
Dlouhé. Starosta zkritizoval pozdní informovanost MČ Komárov ze strany ŘSD a ze strany 
dotčených orgánů.  
Zastupitelstvo bere na vědomí informace o rekonstrukci silnice I/11. 
 



6. Schválení dodavatele radaru na ul. Ostravské 
Na minulém zasedání zastupitelé schválili pořízení radaru pro měření rychlosti na ul. 
Ostravské na místě současného poškozeného panelu. 
Na schůzce se zástupcem firmy Empesort s.r.o. starosta projednal možnosti pořízení radaru 
včetně cenové nabídky, která byla nejvýhodnější ve srovnání s dalšími 2 konkurenčními 
nabídkami. Po zvážení zastupitelé schvalují pořízení a montáž 2 ks radarů, a to na ul. 
Ostravské a Kylešovské osadě za cenu 143.802 tis. Kč s DPH.   
PRO 10       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
7. Dohoda o provedení práce  
Po měsíci trvání pracovního poměru p. Poláček ukončil pracovněprávní vztah. Přes 
nedostatek uchazečů o pracovní místo uklízeč veřejných prostranství se podařilo obsadit toto 
místo pracovníkem p. Mytychem, který zde již pracoval, a to na dohodu o provedení práce  
do 31.8.2018. 
PRO 10       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
8. Zvýšení osobního příplatku zaměstnanců ÚMČ 
Starosta navrhl zvýšit osobní příplatky všech 3 zaměstnanců ÚMČ. Důvodem je minimální 
nezaměstnanost a tlak na růst mezd v ČR. 
Zastupitelé zvýšení osobních příplatků schvalují dle přílohy usnesení. 
PRO 10       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
9. Žádosti, stížnosti  
 
A. Žádost Římskokatolické farnosti Opava-Komárov o finanční příspěvek na oslavy 250. 
výročí kostela sv. Prokopa v Komárově. 
Starosta obdržel žádost zástupce Římskokatolické farnosti Opava-Komárov o finanční 
příspěvek na uskutečnění oslav 250. výročí kostela sv. Prokopa v Komárově, které se budou 
konat 16. září 2018. Požadavek se týká pořízení propagačních a upomínkových předmětů, 
zajištění odpoledního programu a občerstvení pro občany. 
Zastupitelé schvalují finanční příspěvek ve výši 50 tis. Kč. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
B. Podnět k umístění světelné signalizace na ul. Ostravské – přechod na ul. Na Vrchovině 
Na ÚMČ Komárov byl zaslán podnět k umístění světelné signalizace na přechod na ul.  
Ostravské směrem k ul. Na Vrchovině.  
Zastupitelé podnět berou na vědomí. 
 
C. Žádost SK Komárov o účelovou dotaci 
Zastupitelé obdrželi k projednání žádost SK Komárov o účelovou dotaci. Jednání se zúčastnil 
zástupce SK Komárov p. M.R. , aby vysvětlil požadavek. Sportovní areál vč. budovy  rychle 
chátrá a současný stav je hodnocen jako havarijní. Každoroční dotace jsou použity na provoz 
klubu a na nejnutnější opravy a neřeší sportovní areál komplexně. Požadavek se týká 
zpracování studie využití areálu se zohledněním havarijního stavu především topení v budově. 
Po rozsáhlé diskusi zastupitelé berou na vědomí havarijní stav topení a schvalují zpracování 
studie využití areálu vč. budovy. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
 
 



10. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Akzo Nobel - Den otevřených dveří 
23.6.2018 společnost Akzo Nobel pořádá Den otevřených dveří, jehož součástí bude zábavné 
odpoledne v areálu za Orlovnou pro všechny občany. 
 B. Dětský den v Komárově  
Tradiční oslava Dne dětí se bude konat v neděli 10.6.2018 v areálu za Orlovnou. Pro děti jsou 
připraveny soutěže, úkoly na stanovištích v námořnickém stylu a skákací hrad. Občerstvení 
zajišťují komárovští hasiči. 
C. Poděkování komárovským hasičům za reprezentaci v hasičské soutěži O pohár primátora 
Starosta poděkoval komárovskému hasičskému družstvu za skvělou reprezentaci a vítězství 
v hasičské soutěži O putovní pohár primátora.  
D. Příprava posvícení v areálu SK Komárov 
Letošní posvícení v Komárově se bude konat 29.6. a 30.6.2018. V areálu SK Komárov bude 
pro malé i velké návštěvníky připraven bohatý sportovní program a posvícenská zábava.  
 
11.  Závěr 
Příští zasedání ZMČ se bude konat ve středu 27.června 2018 od 18,15 hod. v zasedacím sále 
Obecního domu. 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
Opava-Komárov  12. června 2018 
 
 
Ověřili: 
Ing. J. Bittner  
 
Ing.Drahomíra Kozárková 
 
Ing.Lumír Měch - starosta 
 
 
 
 
 


